グラウンド・ゴルフ国際交流大会YURIHAMA2015開催要項 2015 Yurihama International Friendship Ground Golf Open Event Details

1. Overview Yurihama is hosting the 2015 Yurihama International Friendship Ground Golf Open in

order to further promote ground golf, a locally developed sport that people of all ages can enjoy, as well as to foster friendships between players of all nationalities. Yurihama additionally hopes to have ground golf included as an event at the World Masters Games

to be held in Japan in 2021.

2. Organizer Yurihama International Friendship Ground Golf Open Executive Committee

3. In Cooperation with Japan Ground Golf Association, Tottori Ground Golf Association, Tottori Prefecture, Tottori

Board of Education, Tottori Prefectural International Exchange Foundation, New Nihonkai Shimbun Company, NHK Tottori Broadcasting Station, Yurihama Town, Hawai and Tōgō Onsen Ryokan Union, Yurihama Board of Education, Yurihama Athletic Association, Yurihama International Friendship Association, Yurihama Council for the Promotion of

Sports

4. Sponsored by Asics Japan, The Chubu Group

5. Date Sunday, November 1st, 2015

*Will be held in case of light rain.

6. Location The home of ground golf: Shiokaze no Oka Tomari (Tomari Sea Breeze Hill)

7. Schedule Registration 9:00am – 9:30am

GG Lessons 9:30am – 10:15am (rules and techniques)

Opening Ceremony 10:30am – 10:50am

GG Open Exchange Event 11:00am – 2:50pm

Closing Ceremony 3:30pm – 4:00pm

8. Participants 120 Participants

① Foreigners and foreign residents (including naturalized citizens) 80 slots

② Japanese citizens 40 slots

XIn the event applicants exceed slots available, players shall be selected via lottery.

9. Admission Fee ¥1000 per person (includes lunch)

**To be paid at the registration desk on the day of the event.

10. Pick-up/Drop-off Tottori Station, Yonago Station, Central Tottori General Office (in front of the Tottori

Prefecture International Exchange Foundation's Kurayoshi location), or meet-up directly at

Shiokaze no Oka Tomari

*Details regarding transportation to and from the venue shall be coordinated separately.

11. Rules Gameplay shall adhere to the rules as authorized by the Japan Ground Golf Association.

12. Gameplay Players shall complete one round of each the Outside Track (8 holes), the Inside Track (8 holes), and the Cape Course (8 holes). The overall total score from all 3 courses shall be

used in determining the final ranking.

13. Awards ①GG Open Exchange Event: 1st - 6th Place will receive prizes

② Special Awards: Hole-in-One Prize

14. Deadline to Apply Applications must be *received* by **Friday, October 2nd, 2015** (International Affairs Division)

15. Other Items 1. Clubs and balls used shall be sanctioned by the Japan Ground Golf Association (gear to be provided at no charge by the event organizer).

2. Markers shall be provided by the event organizer.

3. The event organizer shall enter into a 1-day insurance policy to cover sports-related injuries for all participants.

4. Lunchboxes shall be provided by the event organizer.

5. Changes due to severe weather may occur.

6. All participants shall be presented with a certificate of participation.

7. Important issues not addressed herein shall be decided by the event organizers.

The Birthplace of Ground Golf (Yurihama, Tottori)

Come play Ground Golf where it all started a &

Sunday, November 1st, 2015 ☆ 2015 Yurihama International Friendship Ground Golf Open ☆



• The Birthplace of Ground Golf - Yurihama, Tottori Prefecture

Ground golf is a sport that was developed in 1982 in the town of Yurihama (formerly Tomari Village) in Japan's Tottori Prefecture. As the rules are simple so that anyone can enjoy, ground golf's popularity has grown and it is now played not only throughout Japan, but overseas as well.

Ground Golf's Hometown Park - Shiokaze no Oka Tomari (Tomari Sea Breeze Hill)

The hometown park of ground golf, *Shiokaze no Oka Tomari*, is a course designed specifically for the sport and is approved by the Japan Ground Golf Association. Looking out across the ocean, it is an ideal location that boasts 3 different courses as well as a multi-purpose lawn area. Various ground golf tournaments are held at *Shiokaze no Oka Tomari* throughout the year, bringing players together from both inside and outside of Tottori Prefecture.

《《《 Access 》》》》

- Tokyo (Haneda Airport) \Rightarrow Tottori Conan Airport (Approx. 1 hr 20 min) \Rightarrow Train/Bus (Approx. 1 hr)
- Tokyo (Haneda Airport) ⇒ Yonago Kitarō Airport (Approx. 1 hr 25 min)⇒ Train/Bus (Approx. 1 hr)

Yonago Kitarō Airport (Approx. 1 hr 30 min) \Rightarrow Train/Bus (Approx. 1 hr)

- Kansai International Airport \Rightarrow Train/Bus (Approx. 5 hrs)
- \longrightarrow Okayama Airport \Rightarrow Train/Bus (Approx. 4 hrs 30 min)
- Hiroshima Airport⇒Train/Bus (Approx. 6 hrs 30 min)

Event Information

2015 Yurihama International Friendship Ground Golf Open

Let's connect at the birthplace of Ground Golf!!



Date: Sunday, November 1st, 2015

9am~4pm (will be held in the event of light rain)

Location: The Hometown Park of Ground Golf

Shiokaze no Oka Tomari (Tomari Sea Breeze Hill)

1313 Tomari, Yurihama-cho, Tohaku-gun, Tottori-ken

Participants:

120 Participants

Foreigners and foreign residents (including naturalized citizens) - 80 slots

② Japanese citizens - 40 slots

*In the event applicants exceed slots available, players shall be selected via lottery.

Participation Fee: ¥1000 per person (lunchbox included)

★ [Registration] 9:00am~9:30am Schedule:

★ (GG Lesson Workshop) 9:30am~10:15am

★ [Opening Ceremony] 10:30am~10:50am ★ [GG Exchange Event] 11:00am~2:50pm

★ (Raffle) 3:00pm~3:20pm

★ (Closing Ceremony) 3:30pm~4:00pm

Deadline to Apply: Friday, October 2nd, 2015

Pickup/Drop-off: Tottori Station, Yonago Station, Chuubu General Office (in front of the Tottori Prefecture International Exchange Foundation Kurayoshi Office), or at Shiokaze no Oka Tomari (Pickup/drop-off plans to be separately decided)

Rules of Gameplay: Rules set forth by the Japan Ground Golf Association

How to Play:

Players shall complete one round of each the Outside Track (8 holes), the Inside Track (8 holes), and the Cape Course (8 holes). The overall total score from all 3 courses shall be used in determining the final ranking.

Other:

- 1. Clubs and balls used shall be approved by the Japan Ground Golf Association.
- *Gear and markers will be available for use at no charge. 2. Subject to change in the event of bad weather.
- 3. All participants will receive souvenirs and a certificate of participation for the GG open.

[Applications · Inquiries]

International Affairs Division

E-mail: kokuko-gaku@adm.tottori-u.ac.jp

汤梨浜 2015 场地高尔夫国际交流大会举办要项 2015Yurihama International Friendship Ground Golf Open

- 1 宗旨 从小朋友到年长者不管谁都可以体验它的快乐。场地高尔夫发祥地的汤梨浜镇, 以普及推广和增进国内外球员的交流为目的、同时在 2021 年世界先进运动会 中举办场地高尔夫世界大会为目标。
- 2 主 办 场地高尔夫国际交流大会实行委员会
- 3 后 援 公益社团法人日本场地高尔夫协会、鸟取县场地高尔夫协会、鸟取县、鸟取县 教育委员会、公益财团法人鸟取县国际交流财团、新日本海新闻社、NHK、鸟取 放送局、羽合温泉·东乡温泉旅馆组合、汤梨浜镇、汤梨浜镇教育委员会、汤梨浜镇国际交流协会、汤梨浜镇体育协会、汤梨浜镇运动推广委员联络协议会、
- 4 赞助 日本亚瑟士(股份)、(股份)chubu
- 5 日 期 平成27年11月1日(周日) ※风雨无阻
- 6 会 场 场地高尔夫故乡公园「潮风的丘泊」
- 7 时间表 受理接待 9:00~9:30

体验教室 9:30~10:15(规则和技能讲解)

开幕仪式 10:30~10:50

交流大会 11:00~14:50

闭幕式 15:30~16:00

- 8 招募名额 120名
 - ①外国籍人士(包括日本籍归化者在内)名额80人
 - ②日本籍人士 名额 40人

报名人数过多时,有抽选方式决定参赛选手的情况

- 9 参加费 1人1,000日元 (包括午餐便当)
 - ※参加费于当日受理接待时缴纳。
- 10 集合地(解散地) 鸟取车站、米子车站、中部综合事务所(国际交流财团仓吉事务所前) 或者是潮风的丘泊 (接送计划、另外调整安排)
- 11 球员规则 依据公益社团法人日本场地高尔夫协会规则来实施
- 12 竞技方法 个人比赛、外侧球道、内圈道、岬角道各打一局、各局的合计杆数来排列名次。

- 13 表彰 ①交流大会 1名~6名 奖杯、奖品
 - ②特别奖 一杆进穴奖、 其他
- 14 报名期限 平成27年10月2日(周五)(国际交流課)
- 15 其他 ①俱乐部•boru 使用的是公益社团法人日本场地高尔夫协会指定的用具(主办方免费借用各种用具,需要者自行提出)
 - ②主办方提供计分器。
 - ③主办方为本次参赛球员提供一日运动保险。
 - ④主办方提供便当作为午餐。
 - ⑤天气不佳时、有更改计划表的情况。
 - ⑥给所有参赛球员发放参加证。
 - ⑦以上记载的要项以外、大会举办时发生其他必要事项、由主办方决定。

场地高尔夫发祥地【鸟取县:汤梨浜镇】

场地高尔夫的发祥地

在「潮风的丘泊」挑战竞技吗!

于2015年11月1日(周日)举行!

☆「汤梨浜2015场地高尔夫国际交流大会」



〇场地高尔夫发祥地 鸟取县汤梨滨镇

1982年在鸟取县汤梨浜镇(旧泊村)创始了场地高尔夫这项运动。规则简单、不管是谁都可以轻松的参加快乐的体验,因此日本国内理所当然、海外也得到了广泛的推广和普及。是一项终生性体育运动。

〇场地高尔夫的故乡公园 潮风的丘泊

场地高尔夫的故乡公园「潮风的丘泊」是公益社团法人日本场地高尔夫协会认定的场地高尔夫专用球道场。俯视一望无际的大海、拍摄海景的最佳地。有 3 面覆盖草坪的专用球道和多功能广场组成。一年当中在此举办各种大会、县内外的球员都纷纷前来。

路线》》》

- ★东京(羽田机场)→鸟取柯南机场 约1小时20分 →火车•巴士约1小时
- ★东京(羽田机场)→米子鬼太郎机场 约1小时25分 →火车•巴士约1小时
- ★ 关西国际机场→神户• 关西机场高速船→神户机场→米子鬼太郎机场 约 1 小时 30 分 米子鬼太郎机场→火车•巴士约 1 小时
- ⇒ 关西国际机场⇒火车・巴士约5小时
- ⇒ 岗山机场⇒火车•巴士约4小时30分

—— 举办要项 ——

2015 汤梨浜场地高尔夫国际交流大会

2015 Yurihama International Friendship Ground Golf Open

一起来场地高尔夫发祥地切磋•竞技!!



时间 2015年11月1日(周日)(风雨无阻)9:00~16:00

地点 场地高尔夫的故乡公园 「潮风的丘泊」 (鸟取县东伯郡汤梨浜町泊 1313)

招募名额: ◎外国籍人士(包括日本籍归化者在内)名额 80人

◎日本籍人士 名额 40人

报名人数过多时, 有抽选方式决定参赛选手的情况

参加费: 1人 1,000日元 「午餐由主办方准备]

时间表: ★〔受理〕9:00~9:30 ★ [体验教室] 9:30~10:15 ★ [开幕式] 10:30~10:50

★ [交流大会] 11:00~14:50 ★ [抽选会] 15:00~15:20

★〔闭幕式〕 15:30~16:00

报名期限: **2015年10月2日(**周五) 截止

集合地: 鸟取车站、米子车站、中部综合事务所(国际交流财团仓吉事务所前)或者是潮风的丘泊 (接送计划、另外调整安排)

球员规则 依据公益社团法人日本场地高尔夫协会规则来实施

竞技方法 个人比赛、外侧球道(8球穴)、内圈道(8球穴)、岬角道(8球穴)各打一局、各局的合计杆数来排列名次。

其他: ①俱乐部·boru使用的是公益社团法人日本场地高尔夫协会指定的用具

(主办方免费借用各种用具,需要者自行提出。主办方提供计分器。)

②天气不佳时、有更改计划表的情况

③参加证作为本次大会的纪念品发放给全体球员

【报名地址•咨询】

国际交流課

E-mail: kokuko-gaku@adm.tottori-u.ac.jp